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INTERPELACJA 

w sprawie wewnętrznej „miejskiej rejestracji" hulajnóg i rowerów miejskich w Lublinie 
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Zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmą prośbą o przybliżenie mieszkańcom Lublina 

informacji, dlaczego hulajnogi i rowery miejskie nie mają numerów identyfikacyjnych w postaci 

tabliczek wewnętrznej rejestracji miejskiej np. podobnych do rejestracji samochodowej? 

Wskazuję, iż często bywa tak, że dochodzi do wykroczeń drogowych związanych z ww. 

pojazdami. Tabliczki rejestracyjne ułatwiłyby dokładne ustalenie sprawcy wykroczenia i znalezienie 

go przez gps. Dla mieszkańców Lublina ważne jest, który jednoślad z nimi się zderzy i przed jakim 

muszą uciekać z chodnika. Nagminnie dochodzi do brawurowej jazdy na chodnikach i przejściach dla 

pieszych nieposiadających oznaczenia „ścieżka rowerowa". 

Z wyrazami szacunku 

Małgorzata Suchanowska 
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